
صالحی امیری: مصمم هستم انتخابات زودتر برگزار شود
ســیدرضا صالحــی امیــری رئیــس کمیتــه ملــی المپیــک، برگــزاری 
انتخابــات در اولیــن فرصــت را بــه صلاح ایــن کمیته می دانــد. او دیروز 
بعد از بازدید از اردوی قایقرانان و کمانداران در جمع خبرنگاران گفت: 
»من مصمم بوده و هستم انتخابات هر چه زودتر برگزار شود. به صلاح 
کمیته ملی المپیک و رئیس کمیته این است انتخابات در اولین فرصت 
برگزار شــود. ما با سه رویداد در ســال ۱۴۰۱ روبه رو هستیم و  باید تکلیف 
رئیس روشن باشد تا بتواند برنامه ریزی ها را انجام دهد. تنها  مانع آیین 
نامه نحوه برگزاری انتخابات اســت.  جلســات فوق العاده برای تصویب 
آیین نامه گذاشــتیم که نیمی از آن روز گذشته انجام شد و بقیه در هفته 
آتی انجام می شــود. ۱۷ اســفند مجمع ســالیانه برای تصویب آیین نامه 
داریــم و بــرای کمیتــه بین المللــی می فرســتیم. مــن شــخصاً پیگیــری 
می کنم تا زودتر به تأیید کمیته بین المللی برسد و یک ماه بعد از تأیید 

IOC انتخابات را برگزار می کنیم.«
رویــداد رئیس کمیته ملــی المپیک البته حالا پیگیر بودجه برای   3

سال آینده است: »نمی توان دستگاه ستادی را بی 
ثبات نگه داشــت و باید رئیس مشــخص باشد 
تــا برای ســه رویــداد ســال آینــده  برنامه ریزی 
کــرد. دیــروز بــا نماینــدگان مجلــس و قبــلًا با 

نماینــدگان ســازمان برنامه ریزی بودجه 
جلســه داشــتم و پیگیر منابع بودجه و 
ارزی در این سه رویداد هستم. برآورد 

ما این اســت که این سه رویداد ۱۸۰ 
میلیــارد تومــان هزینــه دارد که ۴ 

میلیون یــورو آن ارز اســت . من 
بیش از همه پیگیــر برگزاری 

انتخابات در اولین فرصت 
ممکن هستم و این تعهد 
را داشــته و دارم که کمیته 
ثبــات  بــه  المپیــک  ملــی 

مدیریتی برسد.«

سومی تفتیان در نخستین محک زمستانی
حســن تفتیــان رکورد دارمــاده ۶۰ متــر داخــل ســالن دو و میدانی،  در 
نخســتین محک قبل از قهرمانی جهان، نفر سوم رقابت های بین المللی 
فرانسه شد. دونده سرعتی که برای حضور در رقابت های قهرمانی جهان 
داخل ســالن صربســتان چند روزی است به فرانســه رفته تا تمریناتش را 
آنجــا زیر نظر اونتانــن گای انجام دهــد،  رقابت های بین المللی فرانســه 

اولین محکش بود که با ثبت رکورد 6 ثانیه و ۷6 صدم ثانیه سوم شد.
مسابقات دو و میدانی داخل سالن قهرمانی جهان ۲۷ تا ۲۹ اسفندماه 

۱۴۰۰به میزبانی شهر بلگراد صربستان برگزار می شود.

داوودی برای هانگژو آماده می شود
علــی داوودی، دارنــده مدال نقــره رقابت های وزنه بــرداری بازی های 
المپیــک توکیو تمرینات خود را آغاز کرد. ملی پوش فوق ســنگین که پس 
از بازگشــت از توکیــو دیگــر در هیچ رقابتی شــرکت نکرده اســت با انتشــار 
کلیپــی از آغــاز تمریناتش خبــر داد. او که به علت خســتگی و انجام دوره 
ریــکاوری از شــرکت در اردوهــای تیــم ملی بــرای شــرکت در رقابت های 
جهانی ازبکســتان امتناع کرده بود، اکنون خود را برای بازی های آســیایی 
هانگژو آماده می کند. داوودی به همراه علیرضا یوســفی، آیت شــریفی و 
محسن دادرس چهار وزنه بردار فوق سنگین کشورمان هستند که بزودی 

به اردو دعوت می شوند.

لیگ برتر بسکتبال بانوان در نیمه نهایی
برنامــه مرحلــه نیمــه نهایــی لیــگ برتــر بســکتبال بانوان اعلام شــد. 
تیم های شــیمیدر قم، پالایش نفت آبادان، اکســون تهــران و گروه بهمن 
تهران به این مرحله صعود کرده اند که در چهار دور مســابقه می دهند و 
در صورت نیاز دور پنجم مسابقات این مرحله ۲4 بهمن برگزار می شود. 
طبــق برنامــه در روز ۱3 بهمن شــیمیدر قم با پالایش نفــت آبادان بازی 
می کند.اکســون هــم بــه مصــاف گــروه بهمن مــی رود. دیدارهــای بعدی 

روزهای ۱5، ۲۰، ۲۲ بهمن ماه برگزار می شود.

نخودی: در کشتی دوستانه استرس وجود ندارد بلکه هیجان دارم

طلسم باخت ها به جوردن  باروز را می شکنم
محمــد نخودی نایب قهرمان کشــتی آزاد جهــان در وزن ۷4 کیلوگرم 
رقابت های جهانی اســلو مقابــل جردن باروز کشــتی گیر مطرح امریکایی 
مغلوب شــد تا به مدال نقره بســنده کند. او با توجه به مســابقه دوســتانه 
تیم هــای ملــی ایران و امریکا که قرار اســت روز ۲3 بهمــن ماه در تگزاس 
برگــزار شــود، از هیجــان خــود بــرای رویارویــی دوباره بــا بــاروز امریکایی 
می گوید: »او کشــتی گیر بزرگی است که چندین مدال المپیک و جهانی را 
در کارنامه اش دارد. بسیار باتجربه است و دوست دارم دوباره با او کشتی 
بگیــرم.« خیلی  از کارشناســان کشــتی با توجــه به عملکرد خــوب محمد 
نخودی در مرحله مقدماتی مســابقات جهانی اسلو احتمال می دادند او 
اولین کشــتی گیر ایرانی باشــد که جردن باروز را شکست می دهد، اما او در 
فینال جهانی مغلوب حریف عنوان دارش شــد: »بدنم در نروژ ســرحال 
بود، ولی وقتی در فینال به باروز خوردم زورم به او نرسید و آن چیزی را که 

برای آن مبارزه تمرین کرده بودم، نتوانســتم اجرا کنم، ولی روی فن های 
او کار کــرده ام و مطمئنــم این بار شکســتش می دهــم.« او در ادامه تأکید 
می کند: »فیلم کشــتی های جوردن باروز را نه تنها یک بار بلکه چندین بار 
دیــده ام و بــا کادر فنــی هم درمــورد آن صحبت کــرده ام. بنابراین از آنجا 
که این بازی دوســتانه اســت و اســترس کســب مــدال و جایــگاه تیم ملی 
در میان نیســت برای کشــتی گرفتن استرســی ندارم. بلکه با هیجان زیاد 
منتظر این رویارویی روی تشک هستند.«این کشتی گیر ۲۱ ساله مازندرانی 
امیدوار اســت باروز را این بار شکست دهد تا اولین کشتی گیر ایرانی باشد 
که قهرمان جهان را شکست می دهد: »امیدوارم که اینطور باشد. تاکنون 
۱۲ بار کشتی گیران ایرانی مغلوب او شده اند، ان شاءالله که من طلسم این 
باخت ها را می شکنم.« اما نخودی از عدم تمایلش برای تغییر وزن خود 
صحبت می کند: »سقف آرزوی هر ورزشکاری کسب مدال طلای المپیک 
اســت. من برای رســیدن به این مهم تلاش خواهم کرد، اما فعلًا فقط به 
همین وزن ۷۹ کیلوگرم فکر می کنم. اکنون هم در اردو تمرین می کنیم و 
بدن هایمان رفته رفته ســرحال تر می شــود. البته آمادگی ها ۱۰۰ درصد که 

نیاز نیست، ولی به حدی هست که برای تک کشتی لازم است.«
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 مهــری رنجبر/ بازگشــت ســعید معــروف به تیم 
ملی والیبال به یکی از ســوژه های جذاب این روزهای 
رســانه ها تبدیل شده است. این پاسور نابغه که بعد از 
المپیک توکیو با انتشــار پستی در صفحه شخصی اش، 
رسماً از تیم ملی خداحافظی کرد، در توضیح آن نوشته 
که تصمیمش کاملًا منطقی بود، نه احساســی. در حالی 
کــه کمتر کســی چنیــن موضوعــی را بــاور می کرد و 
حتی صفحه اینستاگرام فدراسیون جهانی 
نوشــت:  مقطــع  آن  در  والیبــال 
ســعید  می کردیــم  »تصــور 
معــروف تا ســال ۲۰۲۲ در 
رقابت هــای بین المللــی 

توپ بزند.«
مــاه  چنــد  معــروف 
و  ماجــرا  ایــن  از  بعــد 
وقتــی اوضــاع را بــرای 
بازی در لیــگ چین به 
دلیــل کرونــا و قوانیــن 
ســختگیرانه ای چــون 
روزه   ۲۸ قرنطینــه 
بــرای  دیــد،  ســخت 
و  والیبــال  از  اینکــه 
شــرایط دور نمانــد، 
لیــگ  داد  ترجیــح 
ادامــه  بــرای  را  ترکیــه 
کنــد  انتخــاب  والیبالــش 
و در ایــن راســتا بــا باشــگاه 

فنرباغچــه به توافق رســید. او یکشــنبه برای پشت ســر گذاشــتن 
تســت پزشــکی در باشــگاه ترکیه ای آفتابی شــد. ســایت رسمی 
باشــگاه فنرباغچــه هــم در صفحــه اینســتاگرامش بــا تمجیــد 
از پاســور ســابق تیــم ملــی والیبــال ایران نوشــت: »تیــم والیبال 
فنرباغچــه کاپیتــان تیم ملی والیبــال ایران را که یکــی از بهترین 
والیبالیســت های جهان است به خدمت گرفت. سعید معروف 
بین ســال های ۲۰۰3 تا ۲۰۱۴ در باشــگاه های مختلف ایران و در 
فصــل ۲۰۱5-۲۰۱4 در زنیــت کازان یکــی از قوی تریــن تیم هــای 
روســیه، بازی کرد. ملی پوش والیبال ایران ســابقه حضور و بازی 
در لیــگ والیبــال ایتالیــا هــم دارد و در فصــل ۲۰۲۱-۲۰۱۹ برای 
بایــک موتــور پکــن بــازی کــرد و بهترین پاســور لیگ چین شــد. 
بایــد اعتراف کرد معروف نقش بســزایی در قــرار گرفتن والیبال 
ایــران در جمــع بهترین هــای جهان داشــت و مــا از این موضوع 
خوشــحالیم. حضور معروف در کشورمان را خوشامد می گوییم 
و برای او آرزوی موفقیت داریم.«کاپیتان سابق تیم ملی والیبال 
بــا نزدیکی بــه ایران، بــرای بعضی ها شــائبه برگشــت دوباره به 
تیم ملی را به وجود آورده و حتی بعضی از منابع رســمی خبری 
مدعی شدند که فدراسیون برای برگشت معروف رایزنی کرده و 
منتظر جواب اوست. در این بین بهروز عطایی سرمربی تیم ملی 
والیبال که پیش از این هم تأکید کرده بود: »معروف خداحافظی 
کــرده و خبــری از حضــور او در تیم ملی نیســت«، دیــروز در این 
خصــوص به خبرنگار»ایران« گفــت: »ما هنوز بازیکنی را دعوت 
نکرده ایــم که بخواهیم از فرد خاصی صحبت کنیم. قرار اســت 
بعد از لیگ برتر فهرست اردونشینان را اعلام کنیم.«سال آینده 
تیــم ملــی والیبال رقابت های لیــگ ملت ها، قهرمانــی جهان و 
بازی های آسیایی را دارد که خیلی ها گمانه زنی کرده اند به خاطر 
سال شلوغ تیم ملی، دوباره پای سعید معروف به تیم باز شود. 

امــا بهــروز عطایــی ســال پرترافیک والیبــال را طبیعــی می داند 
و خیلــی راحت آب پاکی را روی دســت همه می ریــزد: »والیبال 
ورزش شلوغی است، چرا که نگاه فدراسیون جهانی به تیم های 
ملی است تا باشگاهی. به همین دلیل ما یک سال لیگ ملت ها، 
جام قهرمانان قاره ها، یک سال قهرمانی جهان و قهرمانی آسیا 
را داریم. هر دو سال یک بار کنار لیگ ملت ها، بازی های آسیایی 
هم داریم. در واقع والیبال هیچ وقت سال خلوتی نداشته است. 
ســال آینــده هم همین اســت و ما هم بــا همان برنامــه و هدف 
جلــو می رویم.«حتی مصدومیت جواد کریمی پاســور تیم ملی 
و جراحی اش هم باعث نشــده تا ســرمربی تیم ملی به برگشت 
معــروف فکر کند: »جواد بعــد از جراحی باید پایش 4 تا 6 هفته 
در آتل بماند و از اواســط فروردین ماه می تواند تمرین را شــروع 
کند.مگر اینکه اتفاقات عجیب و غریبی بیفتد. فکر می کنم آخر 
اســفندماه آتــل پایــش را کــه درآورد، از دو ماه و نیــم بعد هم با 
تیم تمرین کند و از این نظر مشــکلی نیســت. بقیه ملی پوشــان 
مصــدوم هم بجز میثم صالحی شــک نکنید به تیم می رســند. 
علی اصغــر مجرد که از وقتی مصدوم شــد و جراحــی کرد ۹ ماه 
طــول درمان دارد کــه به احتمال زیاد به لیگ ملت ها می رســد. 
تنها حضور میثم صالحی در لیگ ملت ها 5۰-5۰ است و شاید 
بعضــی بازی ها به زمین برود.«البته امیر خوش خبر سرپرســت 
سابق تیم ملی والیبال که ارتباط نزدیکی با سعید معروف دارد، 
حضور پاسور سابق تیم ملی در فنرباغچه را زمینه برگشت او به 
تیــم ملــی نمی داند: »تا به حال فدراســیون هیچ واکنشــی برای 
برگشــت سعید به تیم ملی نداشــته و بنابراین بعید می دانم او 
بــه تیم ملی برگــردد.« با تمام این اوصاف و کنــار هم قرار دادن 
تکه های پازل، برگشــت پاســور پنجه طلای والیبــال به تیم ملی 

خیلی بعید به نظر می رسد.

گروه ورزشی/ تست مثبت کرونا و جا ماندن از المپیک زمستانی 
بــرای او حکم بــه پایان دنیــا را دارد. گرچه پرچمــدار کاروان ایران در 
المپیک زمســتانی به رغم تســت مثبت، آخرین تلاشش را هم کرد 
تــا بــه آرزویــش برســد؛ آرزوی اســکی در المپیــک. او حتی دیــروز به 
فدراســیون و کمیته ملی المپیک رفت تا بلکه بتواند بلیت المپیک 
را بــرای خــودش حفــظ کند. صحبت از ســید ســتار صید اســکی باز 
صحرانوردی اســت که با تست مثبت کرونایش از المپیک زمستانی 
جا ماند. اســکی باز المپیکی تمام حســش را در چند جمله خلاصه 
کرد: »من با بدبختی به اینجا رســیده ام. همه دلخوشــی ام اسکی در 
المپیک بود، حتی اگر نفر آخر می شدم. اما اگر نروم دیگر سید ستار 
صید نمی شوم. من بابت این قضیه ناراحتم که هیچ کسی حمایتم 
نکرد. ســتار صید دیگر تمام شــد و باید دنبال کار بگــردم تا حقوق و 
بیمه داشــته باشد.« او حســابی بابت جا ماندن از المپیک زمستانی 
ناراحت اســت: »من ســالم هستم و هیچ علائمی ندارم، فقط کمی 
درد دارم. یکی از ورزشــکاران که ورودی و حتی اجازه خروج نداشت، 
فدراســیون برایش همه کار کرد و به همــه در ایران و خارج نامه زد تا 

کارش درســت شود، اما کسی نیســت از من که تست کرونایم مثبت 
شــده، حمایت کند.«ســید ســتار صیــد البته خــودش را هــم در این 
داســتان مقصر می داند: »من در کلوپ نور امامزاده هاشــم و پیست 
خودم قرنطینــه بودم، آدم هایی که می آمدنــد و می رفتند مرا مبتلا 
کردند. به نظرم باید همه افراد قبل از ورود به اردو تســت می دادند. 
من خودم را مقصر می دانم که نباید به کســی اعتماد می کردم. من 
کــه 4 ســال تلاش کــردم و تنها بــه خاطر اعتماد بیــش از حد، باعث 
نابودی خودم شــدم. فدراســیون حتی یک هفته قبل هم از ما تست 
نگرفت. متأســفانه نه حقوق می گیریم و نه امکاناتی داریم.« اسکی 
باز جا مانده از المپیک، ناراحت است که او را با بقیه مقایسه می کنند: 
»دبیر فدراســیون مرا با قهرمان نروژی مقایســه می کند، در حالی که 
او صفــر تا صد زندگی اش تمرین اســت اما مــن هیچی. حتی حرف 
علیرضا بیرانوند را پیش می کشــد، اما من حتی با بیرانوند هم قابل 
مقایســه نیســتم، او قرارداد میلیــاردی با تیم هــای اروپایــی دارد اما 
من چه؟ من قرار بود بعد از ۲۰ ســال تمرین ســخت، بدون حقوق و 
بیمــه به المپیک بروم. همه افتخار من برای اســکی در المپیک بود 

و بس.«فدراســیون بعــداز مثبــت 
شــدن تســت ســید ســتار صیــد، 

دســت به کار شــده تا اسکی باز 
جدیــدی را جایگزین او کند. او 
به این تصمیم فدراسیون هم 
انتقــاد دارد: »دوره اُمیکــرون 
5 روز اســت، نمی دانــم چــرا 
فدراســیون با ردیف کردن نام 
4 اســکی بــاز می خواهــد یکی 

را جایگزیــن من کنــد، در حالی 
کــه تــا مســابقه ۱۰ روز مانــده و از 

طرفی نفر دوم اسکی صحرانوردی 
رکوردش 4 دقیقه از من بیشــتر است. 

حتی بــا عبــدی افتخــاری در کمیته ملی 
المپیک صحبت کــردم و او هم گفت که باید 

فدراسیون صبر می کرد.«

تست مثبت کرونا، امیدهای پرچمدار المپیک زمستانی را کمرنگ کرد

امید سید ستار صید  یخ زد

فائــزه زمانــی/ قلــه ۸ هــزار متــری 
بــار  ســومین  بــرای  نپــال  در  ماناســلو 
زیــر گام های زنــان ایرانی قــرار گرفت. 
کتایــون محمودی فــر بــا عزمی راســخ 
لباس هایــی  امــا  اســتوار  گام هایــی  و 
اجــاره ای، هشــتمین قلــه مرتفــع دنیا 
را فتــح کــرد تــا ثابــت کند هیچ ســدی 
نمی تواند مانع رســیدن او به موفقیت 

شود.
او در گفت و گــو با خبرنــگار »ایران« 
دربــاره لحظات شــیرین و البتــه دلهره 
صحبــت  ماناســلو  بــه  صعــودش  آور 
دشــواری  و  ســخت  »لحظــات  کــرد: 
ســپری کردم تا به ماناســلو برسم ولی 
اینقدرخوشــحال بودم که با خود گفتم 
صعــود بــه قلــه ماناســلو همیــن بود؟ 
ســخت  بســیار  آخرصعــود  لحظــات 
بایــد پاجــای  بــود وفقــط  ودلهــره آور 
پــا می گذاشــتم و کوچکتریــن لغــزش 
می شــد.  ســقوطم  باعــث  اشــتباهی  و 
صحبــت  خــودم  بــا  خیلــی  قلــه  روی 
کردم.خیلی هــا بــه من باور نداشــتند و 
صعود بــه این قله را برای من ســخت 
می دانســتند ولــی مــن تمــام عزمم را 
جــزم کردم تــا بالاخــره توانســتم روی 
ماناســلو بایســتم. من ســاعت 6 صبح 
و هــم زمــان با طلــوع خورشــید به قله 

رســیدم و اینقــدر حــس و حــال خوبی 
داشــتم که ســرما و وزش تند بــاد روی 

صورتم را احساس نمی کردم.«
کوهنــورد ایرانی در ادامــه از صعود 
داد:  خبــر  اجــاره ای  لباس هایــی  بــا 
و  اســت  گــران  ورزشــی  »کوهنــوردی 
تجهیزاتــی که برای رســیدن بــه ارتفاع 
نیازداریــم هزینــه براســت. مــن قبــل 
از صعــودم بــه ماناســلو تــا جایــی کــه 
توانســتم لباس هایــم را عــوض کــردم 
ولــی مجبــور شــدم بخشــی از لباس ها 
مبلغــی  پرداخــت  بــا  را  تجهیزاتــم  و 

اجــاره کنــم. بعد از حل شــدن مســأله 
کــردن  پیــدا  چالــش  بــا  تجهیــزات، 
حامــی مالی روبه رو بــودم. برنامه های 
صعودبه ارتفــاع ۸۰۰۰ به خاطر ارتفاع 
گــران اســت  و زمــان طولانــی، بســیار 
و صعــود مــن بــه قلــه ماناســلو بدون 
رفــت و آمد و بیمــه و... ۱۱هزار دلار آب 
خــورد. خداراشــکر بــا یــاری هموطنان 
و دوســتانم بالاخــره توانســتم حامــی 
مالــی پیدا کنــم تــا بتوانم ایــن صعود 
را انجــام داده و بــه آرزویم برســم.« او 
معتقــد اســت کوهنــوردان جانشــان را 

کف دستشــان می گیرنــد: »کوهنوردان 
با ایــن حقیقت کنار آمده انــد که رفتن 
به قله ها ممکن است برگشتی نداشته 
باشــد. البتــه کوهنــوردی صحیــح ایــن 
اســت که ریســک را به حداقل برسانی. 
مــا ســعی و خطاهــای زیــادی را قبــل 
از صعــود، در ایــران تجربــه می کنیــم 
و بــا تجربــه ای کــه به دســت می آوریم 
جانمــان را کف دســتمان می گذاریم و 
به دل قله هــا می زنیــم.« محمودی فر 
تأکیــد کرد مســئولان بــرای صعــود به 
این قله از او حمایت نداشتند: »قبل از 
اجرای برنامه هیچ کسی از من حمایت 
مشــهد،  خــودم  شــهر  در  نکرد.البتــه 
زحمتکــش رئیــس هیــأت کوهنــوردی 
اســتان خراســان، مــن را بدرقــه کــرده 
و حیــن صعــود هــم حواســش بــه من 
بــود. مــن از طرف فدراســیون حمایتی 
ندیدم. بعد از صعود که آب از آسیاب 
افتــاد، تازه یادشــان آمد کــه من وجود 
دارم. ورزش مــا ریســک اســت و زنــده 
ماندنمان 5۰-5۰ و مســئولان به خاطر 
نیفتــد  گردنشــان  مســئولیتی  اینکــه 
بــه  حمایتــی نمی کننــد. صعــود مــن 
ماناســلو معادل طلای جهان است اما 
هنوز معلوم نیســت که پــاداش طلای 

من را می دهند یا خیر.«

فتح قله ماناسلو 11هزار دلار برایم آب خورد

محمودی فر: با لباس  اجاره ای صعود کردم

برخلاف شایعاتی که از احتمال بازگشت کاپیتان به تیم ملی والیبال حکایت دارد

لژیونر معروف، دعوت نمی شود

شایعه عجیب درباره دستکاری تست کرونای بازیکنان در بسکتبال

کرونا در لیگ برتر بله، تیم ملی نه!
پریســا غفاری/ رقابت های لیگ برتر بســکتبال به بهانه مثبت شــدن 
تســت کرونــای بازیکنان تیم هــای حاضر به تعویــق افتاد.ایــن اتفاق در 
حالی  رخ داد که بر اساس شنیده ها آزمایش بعضی بازیکنان فیک بوده 
و بــه بهانه مثبت شــدن تنها دو تســت، بقیــه را کرونایی اعــلام کرده اند.

ضمن اینکه تیم ها باید در آزمایشــگاه معرفی شــده از ســوی فدراسیون 
تســت ها را انجــام می دادند که این کار انجام نشــده و صحــت ماجرا زیر 

سؤال رفته است.
حتی گفته می شــود که هدف تعدادی از تیم ها منتفی شدن برگزاری 
دور دوم مســابقات بــوده تا بدین ترتیب امتیازات تغییر و براســاس دور 
رفت محاســبه شــود تا مجبور نباشــند بــا تیم های بالای جــدول مصاف 
دهنــد. از ســویی برخــی معتقدند که فدراســیون با تعــدادی از این افراد 

بــا ملاحظه بیشــتری برخــورد می کند؛ آنهایــی که رفت و آمــد زیادی به 
ســاختمان فدراســیون دارند و به نوعی افتخار پوشیدن پیراهن تیم ملی 

هم نصیب شان شده است.
نکتــه جالب تر اینکه طبق اعلام فدراســیون قرار اســت فهرســت تیم 
ملــی فردا اعلام و بازیکنان از شــنبه ۱6 بهمن در تمرینات حاضر شــوند 
چرا که شاگردان مصطفی هاشمی باید روزهای پنجم و هشتم اسفندماه 
مقابل تیم های قزاقســتان و ســوریه در پنجــره دوم انتخابی جام جهانی 
۲۰۲3 بــه میــدان بروند.تمرینــات تیم ملی بســکتبال در شــرایطی آغاز 
می شــود که با تصمیم مســئولان فدراســیون، پس از ابتلای چند بازیکن 
از تیم های مهرام، نفت آبادان، آویژه صنعت پارسای مشهد و مشکوک 
بودن بازیکنان تیم اکســون در نهایت قرار شــده مرحله دوم مقدماتی را 
لغو و به زمان دیگری موکول کنند. حال ســؤالی مطرح می شــود مبنی بر 
اینکــه چطــور بازیکنانــی چون محمد جمشــیدی، آرن داوودی و ســعید 
داورپناه که مبتلا به کرونا شــده اند در اردوی تیم ملی باید شــرکت کنند! 
به نظر می رســد نــام »تیم ملی« مصونیــت ایجاد می کند اما باشــگاه ها 

به راحتی درگیر کرونا می شوند!
این دوگانگی در تصمیم گیری کادرفنی تیم ملی و کمیته مســابقات، 
تنهــا به فضــای غبارآلود و شــکل گیری شــایعات کمک می کنــد و اتفاق 

مثبت و خوبی به همراه نخواهد داشت.

ژه
سو

اهواز، میزبان همه مدعیان کشتی فرنگی در جام تختی
بین المللــی  مســابقات  دوره  دومیــن  و  چهــل 
کشــتی فرنگی جــام جهان  پهلوان  تختــی و مرحله 
ســوم چرخــه انتخابــی تیــم  ملــی روزهــای 6–3 

اسفندماه به  میزبانی اهواز برگزار می شود. 
بــرای شــرکت در ایــن رقابت بــه ۱۰4 فرنگی کار 
بزرگســال و ۱4 نفــر از کشــتی گیران برتــر، مدعــی 
جوانــان،  قهرمانی کشــور  مســابقات  منتخــب  و 
مجــوز حضور داده شــده تــا همه مدعیــان دوبنده 
تیم  ملی، بخت و شــانس خودشان را برای رسیدن 
بــه تیم های ملــی اعزامی بــه مســابقات قهرمانی 
 آســیا )مغولســتان( قهرمانی  جهان )صربســتان( 

و بازی های  آســیایی )چیــن( آزمایش کنند. در این 
جام ۷ مــدال آور و افتخار آفرین کشــتی  فرنگی در 
قهرمانــی  جهان ۲۰۲۱ میثــم دلخانی، محمدرضا 
گرایــی، محمدهــادی ســاروی و علی اکبر یوســفی، 
محمدعلی  گرایی و پژمان پشتام و امین میرزازاده  
از کشــتی گرفتــن در پیکارهــای جام تختــی اهــواز 

معاف هستند. 
البتــه ایــن نفــرات کــه از حضــور در 3 مرحلــه 
انتخابــی معاف شــدند، قبل از شــرکت در مرحله  
نهایــی انتخابــی، بایــد حداقــل در یــک تورنمنــت 

بین المللی برون مرزی، کشتی بگیرند.

استعفای شجاعی از نایب رئیسی 
فدراسیون بسکتبال

فریــده شــجاعی خبــر اســتعفای خــود از نایب 
رئیسی زنان فدراسیون بســکتبال را تأیید کرد. او به 
ایرنا گفت: »دیگر نمی توانم برای بسکتبالیست های 
خانــم کاری انجام دهم و ترجیــح می دهم در این 
فدراسیون حضور نداشته باشم. هر چند سرپرست 
فدراســیون فرد خوبی است اما من دیگر اختیاراتی 
ندارم و بهتر است که در فدراسیون نباشم.« گفتنی 
است فریده شجاعی ۲۹ بهمن ۹6 نایب رئیس زنان 

فدراسیون بسکتبال شد.


